

## CONTENTS

### Economic Sciences

- Raimova D.B., Volotovskaya O.S.** On The Question of Determining Methods of Environmental Efficiency of Industrial Enterprises..... 4
- Voronkov G.N.** The Rate of Inflation and the Anti-Inflationary Policy of the Russian Federation ..... 8

### Pedagogical Sciences

- Volkova L.M.** Transport Education in the Context of Distance Learning: Pros and Cons.....11
- Yang Chunyan** Research in the Field of Mixed Teaching of Russian Language Courses at Universities..... 14

### Philology

- Ju Haina, Meng Fanhong** Analysis of the Synonyms of the Concept “Time” in the Russian and Chinese Languages ..... 18

## СОДЕРЖАНИЕ

### Экономические науки

- Раимова Д.Б., Волотовская О.С.** К вопросу определения методов экологической эффективности промышленных предприятий..... 4
- Воронков Г.Н.** Уровень инфляции и антиинфляционная политика Российской Федерации ..... 8

### Педагогика и психология

- Волкова Л.М.** Транспортное образование в условиях дистанционного обучения студентов: плюсы и минусы .....11
- Ян Чуньян** Особенности смешанного преподавания русского языка в университетах..... 14

### Филология

- Цзюй Хайна, Мэн Фаньхун** Анализ синонимов понятия «время» в русском и китайском языках ..... 18